

## EQUIPMENT AND SUPPLY COMPANIES ENTREPRISES D'ÉQUIPEMENT ET DE FOURNITURE

FACIAL SHIELDS AND SIGNAGE/ MASQUES FACIAUX, SIGNALÉTIQUE

**TAYLOR**  
printing group inc.

506.454.6200 tpgi.ca

FACE MASKS/GLOVES/SANITIZER

MASQUES FACIAUX/GANTS/DÉSINFECTANTS



1-844-427-2886 Ext:116 (Phone)

**CHANDLER**   
INDUSTRIAL SUPPLIES

Safety, Industrial & Vending Sol

Office: +1 (506) 648.2079

[www.chandlersales.com](http://www.chandlersales.com)

**SA** | **SOURCE**  
**ATLANTIC**

Named One of Canada's  BEST  
MANAGED  
COMPANIES

438 Grandview Ave

Saint John, NB, E2J 4M9

T: 506-645-8475

F: 506-633-0464

Website: [www.sourcelandtic.ca](http://www.sourcelandtic.ca)

Digital Marketing & Dealer Support Coordinator BBI Group Tel: (506) 743-5455 Fax: (506) 743-6729

Email: [frannie@bbigroup.ca](mailto:frannie@bbigroup.ca) Web: [www.bbigroup.ca](http://www.bbigroup.ca)

**Bake** *Max*

1.800.565.2253 1.506.859.6929(F) Sales@BakeMax.com

<https://www.dropbox.com/sh/pho1qy8vvad00el/AAAuaKgzoEV209iVGw4DHLg3a?dl=0>



Maritime Beauty will now be accepting Restock Orders for Professional Products:

*Maritime Beauty acceptera désormais les commandes de réapprovisionnement pour les produits professionnels :*

Orders On-Line store at [Maritimebeautyshop.com](http://Maritimebeautyshop.com)

*Commande dans un magasin en ligne sur [Maritimebeautyshop.com](http://Maritimebeautyshop.com)*

Maritime Beauty Customer Service at 1-800-565-7721 (expect delays due to call volume)

*Service à la clientèle de Maritime Beauty au 1-800-565-7721 (prévoyez des retards en raison du volume d'appel)*

Effective May 13 for NB, Maritime Beauty will introduce Pick Up At Store

*À compter du 13 mai pour NB, Maritime Beauty rendra possible le ramassage en magasin*

- Curbside through [Maritimebeautyshop.com](http://Maritimebeautyshop.com)
- *Ramassage à l'extérieur du magasin via [Maritimebeautyshop.com](http://Maritimebeautyshop.com)*
  - <https://www.maritimebeautyshop.com/category/5687/ppe-and-sanitization>.
  - Toll free/Sans frais 1.800.565.7721



1175 Bayside Dr. Saint John, N.B. E2J 4Y2

Tel. (506) 642-4616 Fax. (506) 642-4705

Brothers Beauty will be shipping 3 days a week and will be in the office periodically to arrange pick up orders or deliveries. If you'd like to arrange something, we have a message system set up to field any questions or concerns you may have, as well as take payments or orders you would like to make.

You can reach us at 506-642-4616 or toll free at 1-888-738-4555, please leave us your name, the purpose of your call (order, payment, pick up, etc.) and a phone number where you can be reached & we'll get back to you as soon as we can.

We've placed an order with DannyCo Professional for PPE (including shields, masks, disposable capes/aprons, etc.) which is available to be ordered now. Please don't hesitate to contact us for further information.

Thank you for your continued support & we hope to be back to busy soon!

**Brothers Beauty Team**

*Brothers Beauty expédiera 3 jours par semaine et sera périodiquement au bureau pour organiser les commandes ou les livraisons. Si vous souhaitez organiser quelque chose, nous avons un système de messagerie configuré pour répondre à toutes les questions ou préoccupations que vous pourriez avoir, ainsi que pour prendre les paiements ou les commandes que vous désirez effectuer. Vous pouvez nous joindre au 506-642-4616 ou sans frais au 1-888-738-4555, veuillez nous laisser votre nom, le but de votre appel (commande, paiement, retrait, etc.) et un numéro de téléphone où nous pouvons vous contacter et nous vous répondrons dès que possible. Nous avons passé une commande auprès de DannyCo Professional pour les EPI (y compris les boucliers, les masques, les capes/ tabliers jetables, etc.) qui peut être commandé dès maintenant. N'hésitez pas à nous contacter pour plus d'informations. Merci pour votre soutien continu et nous espérons être bientôt de retour!*

*L'équipe de Brothers Beauty*